
 

InCites Journal Citation Reports®  (InCites JCR® ) 
 

  JCR 為業內唯一完整全面並經過編輯精選的期刊報告，收錄了每種期刊的所有引證條目，包括

社論和政策相關評價等非文章類材料，全面涵蓋了能夠反映期刊價值和影響力的各項要素，同時更好

地詮釋了一篇論文在期刊中的影響力，協助使用者了解期刊在全球學術文獻之重要地位，讓使用者可

精準查閱每本期刊在全球學術文獻中之評比結果。 

 

JCR 2018 數據的特色： 

 涵蓋大量專業期刊資源：包含科學與社會科學來自 236 個學科領域、81 個國家之 11,877

本期刊。 

 新增 283 本期刊，其中 108 本為開放取用(Open Access)期刊。 

 新增 3 個領域： 

• 量子科學與技術 Quantum Science & Technology (SCIE) 

• 發展研究 Development Studies (SSCI) 

• 區域與城市規劃 Regional & Urban Planning (SSCI) 

 2018 JCR 期刊表現總覽： 

• 64%之 JCR 收錄期刊其 Impact Factor 值(JIF)為增加。  

• 90%之 JCR 領域主題其總合 Impact Factor 值(Aggregate JIF)為增加。 

 2018 JCR 期刊 Top 表現： 

• Average JIF Percentile 最高之期刊：Quarterly Journal of Economics (99.862)。 

• 出版量最高之期刊：PLoS One (共發行 17,879 篇)。 

• 總引用次數超過 50 萬次之期刊：Nature, Science, Proceedings of the National 

Academy of Sciences of the United States of America, PLoS One, Journal of the 

American Chemical Society。 

 17 種期刊今年被 JCR 警告(不公佈影響因數)，以保證報告的公允公正，這些期刊占入選期

刊數量的 0.14%。詳細列表請參見

http://help.incites.clarivate.com/incitesLiveJCR/JCRGroup/titleSuppressions.html。 

 

http://help.incites.clarivate.com/incitesLiveJCR/JCRGroup/titleSuppressions.html


平台新功能 

 可通過「可列印版」(Printable version)的連結列印／下載整個期刊概覽頁 (Journal Profile 

Page)。 

 

 

 

 



 新增圖表可在「期刊影響因數板塊」(Journal Impact Factor Tile)內按 JCR 年份顯示某期

刊在其所屬類別中的百分位排名，同時還能在「期刊概覽頁」直接顯示該期刊的各項關鍵指

標資料。 

 

 

 



 提供每種期刊新 JCR 概覽頁查看「被引和引用期刊資料」(Cited and Citing Journal Data)

的功能，並且分解出每種期刊引用不完整或不正確、實際上「未被引用文獻」(Uncited items)

的數量。 

→於 Citation Distribution 區塊點選 或透過「可列印版」(Printable version)，即可至期刊

概覽頁查看 Cited and Citing Journal Data 資訊，並且可於 Citation distribution 區塊中，由

Unlinked item 得知實際「未被引文獻」(Uncited items)的數量。 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
InCites Journal Citation Reports®  (InCites JCR® ) 
 

 The JCR is the only journal report of its kind which is both complete and editorially selective; it 

contains all the data required to understand the components that index the value and impact of 

each journal as it captures all citations to the journal – including non-article materials such as 

editorials and policy-relevant comment. 

JCR is the only source of citation data on journals, and includes virtually all specialties in the areas 
of science, technology, and social sciences. JCR offers a systematic, objective means to critically 
evaluate the world's leading journals, with quantifiable, statistical information based on citation 
data. 

The 2019 release, with 2018 citation data for literature within the sciences and social sciences, 
features 11,877 journal listings in 236 disciplines; 81 countries are represented. The new release of 
the JCR also includes 283 new journal titles, and 108 of them fully Open Access. 

The 2018 JCR Features:  

 Overview： 

• 64% journals with an increased JIF.  

• 90% categories with an increased Aggregate JIF. 

 Top Journal of JCR： 

• Highest Average JIF Percentile: Quarterly Journal of Economics (99.862). 

• Most Items published: PLoS One (17,879 articles). 

• More than 500,000 total cites：Nature, Science, Proceedings of the National Academy 

of Sciences of the United States of America, PLoS One, Journal of the American 

Chemical Society. 

 Cleansing of the list: 17 journals have been suppressed from the JCR this year to ensure 

the integrity of the reports, representing 0.14% of the journals  The JCR is the only 

citation index which monitors and excludes journals that demonstrate anomalous citation 

behavior including where there is evidence of excessive journal self-citation and citation 

stacking. For more information, please see also 

http://help.incites.clarivate.com/incitesLiveJCR/JCRGroup/titleSuppressions.html 

 

http://help.incites.clarivate.com/incitesLiveJCR/JCRGroup/titleSuppressions.html


New Features: 

 The ability to print/download the entire Journal profile page via the “Printable version” links. 

 

 

 

 



 New graphs to show both the Journal’s percentile rank in a category by JCR year within the 

Journal Impact Factor Tile and key indicator metrics for a journal from within the Journal 

profile Page. 

 

 

 

 



 A view of the breakdown of the “Uncited items” per article and the ability to view the Cited 

and Citing Journal Data in new JCR profile page. 

 

 
 

 

 


